
 

 

 

Z Á P I S 
 

ze 4. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 26. 4. 2017 
  

 

Dne 26. 4. 2017 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Míčové haly KV Areny s.r.o., Západní 1812/73 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:00 hodin 

 

Přítomni:             Ing. Václav Sebera, Mgr. Jiří Frühauf, Jitka Peřina, Vladimír Ledl,  

Zdeněk Pešek, Ing. Edmund Janisch, Roman Krček, Josef Terla, Michal 

Mendel 

  

Omluveni:                Jitka Peřina – do bodu 5,  Josef Terla – do bodu 3 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:  Vladimír Kvasnička, jednatel společnosti KV Arena, s.r.o. 

 Michal Kulhánek, zaměstnanec KV Areny - provozní technik Haly 

míčových sportů 

 Milan Harvánek, zaměstnanec KV Areny - marketing   

 

Program jednání: 

 

Program jednání:     

1. Přivítání nového člena komise STv – pana Ing. Edmunda Janische 

2. Schválení programu jednání 

3. Schválení zápisu z předchozího jednání 

4. Vyhodnocení  vyhlášení  nejlepšího sportovce 

5. Informace o rozdělení dotací na rok 2017  

6. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Václav Sebera. 

 

 

1. Představení nového člena komise STv – pana Ing. Edmunda Janische  

 

Proběhlo představení nového člena komise Sportovní a tělovýchovy pana Ing. Edmunda 

Janische. 

 

Tajemnice komise STv panu Ing. Janischovi předá mailem materiály týkající se práce 

v komisi. Jedná se o tyto dokumenty: 

 Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary; 

 Jednací řád komisí Rady města Karlovy Vary. 
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Dále byl předsedou komise a tajemnicí komise upozorněn na skutečnost vyplývající 

z Jednacího řádu komisí Rady města Karlovy Vary a to, že člen komise rady, který se dozví 

skutečnosti nasvědčující jeho vyloučení z projednávání a rozhodování věci ve správním 

řízení, je povinen námitku své podjatosti bezodkladně oznámit primátorovi města, pokud 

zvláštní právní předpis nestanoví něco jiného1. O námitce podjatosti člena komise rozhoduje 

primátor města (ustanovení čl. 4 odst. 6 jednacího řádu). 

 

Tyto dokumenty jsou zveřejněny v elektronické podobě na webových stránkách magistrátu 

města www.mmkv.cz. Zde je také možno pod odkazem „Dotace“ nahlédnout do přehledů 

schválených dotací v jednotlivých dotačních titulech od roku 2011. 

 

 

2. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl,  

Zdeněk Pešek, Ing. Edmund Janisch, Roman Krček, Michal Mendel  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

  

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl,  

Zdeněk Pešek, Michal Mendel  

proti:  nikdo  

zdržel se:  Ing. Edmund Janisch, Roman Krček 

  

Usnesení bylo přijato 

 

 

4. Vyhodnocení vyhlášení nejlepšího sportovce 

 

Členové komise STv se shodli na tom, že vyhlášení ankety „Nejúspěšnější sportovec roku 

2016 Statutárního města Karlovy Vary a okresu Karlovy Vary“, které proběhlo v rámci akce 

„Ples sportovců 2017“ bylo zdařilé. 

 

 

5. Informace o rozdělení dotací na rok 2017 

 

Navržené rozdělení dotací bylo předloženo ke schválení Radě města Karlovy Vary (dotace do 

výše 50 tis. Kč) na jednání dne 28. 3. 2017. Rada města schválila návrh komise STv s těmito  

 

                                                 
1 § 14 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů 

 

 

http://www.mmkv.cz/
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úpravami. Částkou 10.000,- Kč byl podpořen spolek KV stěna z.s. na úhradu provozních 

nákladů a dále pak rada města doporučila Zastupitelstvu města Karlovy Vary schválit podporu 

společnosti VK Karlovarsko 2014 s.r.o. ve výši 100.000,- Kč na projekt „Evropský pohár 

CEV“. Zastupitelstvo města Karlovy Vary na svém jednání dne 25. 4. 2017 projednalo návrh 

komise STv (dotace nad 50 tis. Kč) a návrh Rady města Karlovy Vary (podpora VK 

Karlovarsko) a oba tyto návrhy schválilo. Ponechaná rezerva komise STv byla tedy zkrácena 

celkem o 110.000,- Kč.  

 

Po tomto rozdělení zbývá v rezervě komise STv částka 5.000,-- Kč. 

 

6. Různé 

 

 Komise města se na svém zasedání zabývala problematikou rozdělení hodin nájmu pro 

sportovní subjekty v Míčové hale KV Areny.  Jednání se uskutečnilo za přítomnosti 

jednatele KV Areny p. Vladimíra Kvasničky, pana Michala Kulhánka a pana Milana 

Harvánka. Jednatel společnosti pan Kvasnička požádal komisi STv o součinnost v této 

záležitosti. 

 

Komise po diskuzi na toto téma zaujala následující stanovisko. 

 

Rozdělení hodin je plně v kompetenci vedení KV Areny a sportovní komise, jako 

poradní orgán rady města Karlovy Vary, může pouze doporučit, či podpořit určitý 

postup a podpůrná kritéria.  

Závěry z diskuze členů komise. 

- přes omezenou kapacitu hodin pronájmu zvážit, zda neoslovit další sportovní 

subjekty s nabídkou možnosti požádat o pronájem prostor míčové haly (web, media, 

členy ČUS atd.) Závislost na menším počtu velkých nájemců se jeví jako nebezpečná. 

Konkrétní požadavky vyhodnotit a poté rozhodnout na základě stanovených kritérií. 
 

 (např. - bez stanovení priorit)   

- délka pronájmu a množství objednaných hodin 

 - úspěšnost a výsledky sportovního klubu 

 - kvalita a úroveň současné soutěže 

 - členská základna a výchova mládeže 

 - finanční možnosti klubu  

 - divácké zázemí 

 - vzít v úvahu, zda jde o profesionální nebo amatérský sport (po práci) 

 

- stanovit více cenových pásem dle atraktivnosti časů hlavně v odpoledních hodinách; 

- v případě kolize a více zájemců o konkrétní čas, se shodují členové komise s návrhem 

vedení KV Areny na možnosti aukce či licitace mezi zájemci;  

- členové komise jsou připravení pro rozhodování poskytnou vedení KV Areny další 

informace o sportovních subjektech v souvislosti s jejich činností, přijatých dotací  příp. 

jejich vyúčtování; 

- s vedením města rozhodnout, zda prioritní je kladné hospodaření, kterého lze dosáhnout 

jen tvrdě komerčním přístupem nebo prostor poskytnout mládeži a veřejnosti s rizikem 

záporných čísel; 

- členové komise se shodli, že míčová hala by měla sloužit především sportům na vyšší 

úrovni (extraligy, národní ligy atd.) dospělých a příp. i mládeže, která by však v případě 

velkého zájmu měla činnost, hlavně tréninkovou přesunout spíše do jiných prostor, 

např. škol; 

 případné omluvenky z jednání komise budou členové zasílat přímo předsedovi komise 

STv, aby v případě nedostatečné účasti mohlo být jednání včas zrušeno; 
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 na příštím jednání si členové komise rozdělí návštěvy sportovních organizací a akcí 

pro rok 2017; 
 návrh - příští jednání by mohlo proběhnout jako „výjezdní“, konkrétně na akci ČBF, s.r.o. – 

Mezinárodní turnaj v basketbale žen – tajemnice komise zajistí od organizátorů volné 

vstupenky. 
 
 

Další jednání komise se uskuteční dle potřeby.  

 

 

Dne: 27. 4. 2017 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                      __________________

         

            

                                __________________ 

 

                                                             Ing. Václav Sebera

                     předseda komise 

 

 

 


